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Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 1. června 2009 

 
Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. PhDr. Silva 

Macková, MgA. Blanka Chládková, MgA. Ondřej Vodička, Ing. Ivana 
Oulehlová, Mgr. Petra Kaderková, BcA. Jiří Matoušek 

 
I. Chod fakulty: 

 děkan Srba vyjádřil poděkování Jánu Mikušovi (III. roč. ČR) a prof. Kovalčukovi za 
úspěšnou reprezentaci DIFA na festivalu v Londýně, kde představení „Werter, 
Werter!“ sklidilo velký ohlas; 

 poděkování bylo vysloveno i všem, kteří se podíleli na přípravě SP 09/10. Tajemník 
požádal o pomoc s finální korekturou textu (opravy je možné zanést do textu do středy 
3/6), poté bude definitivní verze předána do tiskárny (barva přebalu bude vybrána na 
příštím KD); 

 děkan stručně informoval o jednání, které se týkalo projektu ESF (vědecko-výzkumné 
centrum JAMU); 

 děkan souhrnně pohovořil o uskutečněném absolventském týdnu, který vyvrcholí dnes 
studentským ceremoniálem „Předávání klíčů“ nastupujícím ročníkům (Divadelní 
studio Marta od 19.30 hod.); 

 děkan tlumočil potěšující zprávu Mgr. Charvátové o výsledcích Veletržního běhu 
Brnem, který pořádala MZLU. Smíšený tým DIFA (Píštěcký, Tlapák, Petráš, Glinská) 
obsadil výborné IV. místo; 

 děkan připomněl ukončení výběru názvu pro HDL; k tématu proběhla diskuse a KD se 
shodlo, že v rámci názvu by měl být použit podtitul "hudebně dramatická laboratoř"; 

 děkan vyřídil díky prof. Vyskočila, který velmi poděkoval za vyjádření podpory i 
osobní účast zástupců DIFA při příležitosti jeho životního jubilea; 

 byla otevřena otázka návrhů na stipendia rektora (Krátká, Lišková, Mikuš, Maška) a 
stipendia děkana (zástupce KSFT, Magdaléna Tkačíková za „Podkrovní monodrama“, 
Jurečka, či další), v nadcházejících dnech je třeba nominace dopřesnit; 

 doc. Macková informovala o probíhajícím festivalu ateliéru DaV "Sítko"; 
 členům KD byl sdělen stav a počty dodaných anotací jednotlivých předmětů - po RKD 

bylo dodáno větší množství anotací, celkový počet dodaných anotací je již uspokojivý; 
 děkan informoval o hodnocení Ph.D. programů na uměleckých VŠ - vnitřní termín 

dodání podkladů na rektorát je do konce června 2009 (podklady, které bude třeba 
dodat, budou více specifikovány na poradě kolegia rektora); 

 dále informoval o možné spolupráci s festivalem Janáčkovo Brno 2010. HF by 
spolupracovala v rámci několika Janáčkových skladeb se studenty VDN (kteří by se 
na akci podíleli pohybově a "vizuálně"). Bylo uskutečněno setkání (Srba, Mikotová, 
Spilka), z projektu rozhodnutím HF z technických důvodů nakonec sešlo. Prof. 
Kovalčuk v této souvislosti informoval o plánovém projektu J. Mikuše a scénografky 
Ivety Ryšavé (příběh Lišky Bystroušky); projekt bude představen v Moravském Krasu 
(jeskyně Výpustek). Prof. Kovalčuk navrhl, že by šlo uvažovat o zařazení tohoto 
projektu do festivalu Janáčkovo Brno 2010 místo VDN. Toto bude dále projednáno, 
navrženo na projednání i v rámci kolegia rektora; 
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 děkan informoval, že v souvislosti s nástupem nové ministryně MŠMT probíhá 
výzkum akademických pracovníků, který zahajuje MŠMT v rámci projektu "Reforma 
terciárního vzdělávání". Jde o vyplnění dotazníku, kterým jsou osloveni akademičtí 
pracovníci jednotlivých VŠ, aby bylo možné co nejlépe vyjít vstříc možným 
požadavkům a připomínkám těchto pracovníků. Doc. Macková sdělila, že z jejího 
pohledu je tato forma dotazování opět neobjektivní, neboť dostatečně nezahrnuje 
umělecké vysoké školy – odpovědnost za vyplnění dotazníku je na jednotlivých 
pedagozích; 

 MgA. Chládková  sdělila, že dnes - 1. června v 10.30 hod. uskuteční schůzka ohledně 
zahraničních studentů, kteří budou na DIFA JAMU studovat v rámci programu 
ERASMUS v nadcházejícím akademickém roce; 

 proděkanka Chládková informovala o schůzce na rektorátní úrovni v souvislosti s 
přípravou ESF projektů pro II. výzvu; 

 termín porady pedagogů platí (viz. časový harmonogram akademického roku ve 
Studijních plánech) - 17. června 2009 ve 14.00 hod. na č. 104; 

 tajemník připomněl, že je třeba dořešit vyhlášená výběrová řízení (termíny, stanovení 
komisí, atd.); 

 tajemník informoval o jednání oborové komise F2 FRVŠ a zdůraznil nutnost aktivity 
ze strany navržených externích oponentů z řad pedagogů DIFA – všechny bude ve 
spolupráci s J. Honsovou kontaktovat i jménem děkana DIFA; 

 
II. Zahraniční oddělení: 

 KD předběžně odsouhlasilo účast MgA. Blanky Chládkové na ELIA sympoziu 
v Curychu v termínu 2. – 4. prosince 2009; proděkanka Chládková zváží přínos účasti 
na předeslaném programu pro fakultu; 

 KD schválilo přijetí studentů Arta Vanaga a Edgars Niklasons z Latvian Academy of 
Culture, Riga (Lotyšsko) ke studiu na DIFA JAMU v rámci programu Erasmus 
v Ateliéru režie a dramaturgie v ZS 2009/2010; 

 KD doporučuje nominovat další představení na NEU/NOW festival, který pořádá 
ELIA a který se koná ve Vilnius v termínu 19. – 22. listopadu 2009. Kromě inscenace 
„Sotva Sova“ ateliéru KSFT bude na tento festival nominována inscenace  „Werter, 
Werter!“ Jána Mikuše (III. roč. ČR); 

 referentka ZO informovala o přidělení mobilit zaměstnanců a pedagogů v rámci 
programu ERASMUS, které nebyly využity na HF a rektorátu JAMU. Mobility je 
nutno vyčerpat do konce září 2009 a budou využity následovně: 

a) zaměstnanci - BcA. Jitka Honsová (oddělení vnějších vztahů) –  1 týden v 
srpnu Finsko; Mgr. Petra Kaderková (zahraniční oddělení) – 1 týden 
(termínu 5. – 10. července 2009, Escola Superior de Teatro a Cinema, 
Portugalsko); BcA. Jiří Matoušek (manažer vnitřních projektů)/ a Věra 
Kadlecová (manažerka děkanátu) – 1 týden, bude upřesněno; 

b) pedagogové – doc. Mgr. Jana Preková a Mgr. Jan Štěpánek (ateliér 
scénografie) – 1 týden v září, Norsko či Finsko (bude upřesněno). 

 
III.  Studijní oddělení: 
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 studentka Mária Smreková (I. roč. ČR) podala žádost o umožnění zkoušení v Kabinetu 
múz v rámci ročníkového projektu „Bílé manželství“. V požadované době je KM 
vytížen, rozhodne děkan a studentka bude informována; 

 Jaroslav Hejnic – uchazeč přijatý v rámci řádného přijímacího řízení do bakalářského 
studijního oboru „dramatická výchova“ zažádal o možnost studovat obor 
v kombinované formě – žádosti vyhověno; 

 Dorota Voráčová (1. bc. studia DM) – žádost o přerušení studia ze zdravotních 
důvodů; žádost byla podložena řádným lékařským potvrzením, vyjádřením vedoucího 
ateliéru – žádosti bylo vyhověno a studium bylo přerušeno od 1. června 2009 na dobu 
jednoho roku; 

 Mgr. Jana Vernerová (II. roč. KSFT) – žádost o přerušení studia z rodinných a 
sociálních důvodů; žádost byla podpořena vedoucím ateliéru a kolegium ji schválilo; 
studium bude přerušeno na dobu dvou let – poté se studentka zapíše opět ke studiu a 
bude jí umožněno studovat na základě dohodnutého individuálního studijního plánu (v 
té době nebude ateliér mít  daný ateliér II. ročník – ISP je tedy nutný); 

 Hedvika Řezáčová (I. roč. bc. studia DV) – žádost o přerušení studia na jeden rok 
z důvodu studia jiné VŠ; žádosti vyhověno – studium přerušeno od 1. 6. 2009; 

 Jiří Krupica (I. roč. bc. studia DV) – žádost o přerušení studia z pracovních důvodů; 
na základě žádosti se student zapíše ke studiu v akademickém roce 2010/2011 do II. 
ročníku KOMBINOVANÉ FORMY oboru. 

 
IV. Další: 

 dne 20. června 2009 se ve Velké Lhotě uskuteční projekt podobný loňskému - „Svatba 
na velkolhotecku“, tentokrát budou ústředním tématem "kramářské písně" a projekt 
bude realizován pod názvem „Ondráš“ ; v souvislosti s touto akcí bude opět 
vypraveno služební auto DIFA JAMU. 

 
 
 
zapsala: Věra Kadlecová     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


